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Vragen van het lid Van Haersma
Buma (CDA) aan de minister van
Justitie over afgeluisterde
telefoongesprekken. (Ingezonden
29 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat de Nederlandse overheid
niet wist hoe afgeluisterde
telefoongesprekken tussen advocaten
en hun cliënten moeten worden
vernietigd?1

2
Zijn de feiten in dit bericht waar? Zo
ja, waarom is niet eerder naar buiten
gebracht dat niemand precies weet
hoe de afgeluisterde gesprekken
moeten worden vernietigd? Zo nee,
waarom niet?

3
Zijn er (juridische) mogelijkheden om
de (onder)leverancier van het
afluistersysteem het bedrijfsgeheim
alsnog te doen prijsgeven, desnoods
onder geheimhoudingsplicht, dit
vooral gelet op het belang dat de
Nederlandse overheid hierbij heeft?

4
Wat gaat u doen om, gesteld dat de
feiten in dit bericht waar zijn, deze
situatie zo spoedig mogelijk op te
lossen?

1 NRC Handelsblad, 22 oktober 2009:
«Afluisteraar zoekt naar deleteknop».
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